

Protokoll fört vid Skogstorps Golf´s styrelsemöte

Datum 2022-04-05
Plats: Skogstorpsskolan
Närvarande Pär Eriksson
Michael Petersson
Maria Larsson
Satu Verlinna
Ulrika Kårefjärd
Lena Pettersson
Magnus Sand
Ulf Pettersson
Nina Lindström

Ej närvarande: Joakim Wallgren

1. Mötets öppnande och godkännande av dagordning

Ordförande förklarade mötet öppnat och dagordningen godkändes.

2. Föregående protokoll

a. *Godkännande av föregående protokoll*

Vi godkände och lade mötesprotokollet, 2022-03-08, samt konstituerande mötesprotokollet, 2022-03-22, till handlingarna.

Vi konstaterade även att årsmötet gick bra och det var ordning och reda i förberedelsearbetet.

3. Välkommen till Skogstorps styrelse

a. *Presentation av styrelsen och föreningens läge*

Pär gjorde en presentation av föreningen, våra värderingar och hur vi i styrelsen arbetar.

Vi körde även en presentationsrunda för att lära känna varandra i den nya styrelsen.

4. Orliden – korta avstämningar

a. *Orrlidengruppen – aktuella frågor*

Förrådsburarna är inköpta och inväntar leverans till Orliden.

Högtalarsystemet ska vara på plats till seriepremiären och marken ska återställas där kablaget dragits

Belysningens system ska ändras till hösten, att det finns en schemaläggning under veckorna.

Naturgräsplanen behöver omvårdnad innan säsongen drar igång. Maria har kontaktat kommunen och vi kommer få hem jord och sand. Nästa steg är att finfördela allt på planen och Maria kontaktar kommunen igen för att få arbetet genomfört.

Vi beslutar att kioskveckornas schema går ut imorgon och vi försöker få bemanning redan nu till helgen.

b. *Framtid Orrliden – fokus enkäten*

Nu har enkäten tagits fram och en länk finns framme. Vi **beslutar** att informationen ska ut på hemsidan, i lagen, på Facebook där det dessutom länkas in i gruppen Skogstorpsbor. Satu tar fram textmaterialet och förser Maria med det som ska läggas ut.

5. Summering av läget i fotbollsverksamheten

a. *Avstämning avtal med seniortränarna*

Samtliga avtal är framtagna och på herrsidan är alla påskrivna förutom Uffes och där tar Pär och Maria tag i det och Satu väntar på påskrift från tre av damtränarna.

b. *Läget i våra lag*

Gillberga har ett gäng spelare som kommer över till Skogstorp till vårat P12-lag. F2012 har problem med att de tappat många spelare och just nu har de knappt lag för 7v7-spel. Fotbollskommittén tar ett möte med laget.

Det har varit lite turbulent i herrlaget och spelarrådet har hanterat det, för övrigt är det bra stämning i laget.

På damsidan kommer det fortfarande in nya spelare vilket känns positivt och träningsmatcherna är igång för fullt.

Maria meddelar att fyra lag har hoppat av div4-serien och troligen krävs en omlottning av serien. Det troliga är att det blir enkelserie men det finns önskemål från styrelsen att det laget bör få fler matcher på året. Kan SÖFF hantera det med enkelserie och sedan slutspel? Satu tar det vidare från föreningen.

c. *Cup i höst, 13 augusti – lägesrapport*

Planeringen fortgår och vi **beslutar** att ta ut en högre deltagaravgift, 750kr respektive 1000kr, då medaljerna ökat i pris.

d. *Fotbollsskola i sommar – hur gör vi*

Den arrangeras v25 och vi har nu 10st intresserade ledare. En inbjudan går ut inom kort.

e. *Domaransvarig – hur jobbar vi vidare*

Vi kommer hålla en domarkurs 21 april och hittills är det ca 10 deltagare.

Dock saknar vi en domaransvarig i föreningen och frågan tas om hand av Fotbollskommittén. Under utbildningen närvarar Uffe så vi har en representant på plats från styrelsen.

6. Ekonomi – lägesrapport

a. *Hur går vi vidare med budget 2022 – behov av initiativ*

Budgeten är ännu inte inlagd i systemet men medlemsavgifterna har täckts upp bra och vi har färre obetalda fakturor hos våra medlemmar.

b. *Avtal vaktmästartjänst samt ev behov av förstärkning under våren*

Det har stannat i arbetet kring avtalet, men Maria tar upp tråden med Roger för att ta vid.

Vi behöver troligen arbetskraft i tyngre arbeten nu efter Tomas sjukdom. Pär utreder med hjälp av Maria.

7. Strategiska frågor

- a. *Årshjulet – vad händer i april-juni, bla Midsommar*
Vi tittade igenom årshjulets aktiviteter under de kommande tre månaderna. Vi gjorde lite kompletteringar och korrigeringar.
Vi gör ett litet nytänk kring Midsommarfirandet och gruppen som jobbar med det är Maria, Ulrika, Micke och Nina.
Vi **beslutar** om och bokar in Skogstorpsdagen den 17 september.
- b. *Diplomerad Förening – utvecklingsdagar 20-21 maj, Fagerudd Enköping*
Vi är anmälda med större delen av styrelsen till dagarna vid Fagerudd.
Utbildningarna som behöver hållas med medlemmar/föräldrar skulle behöva komma igång nu under våren men vi tar tag i det när vi är på utvecklingsdagarna.

8. Rapporter och inbjudningar

- a. *Kansliet aktuella frågor*
Maria deltog på EIS årsmöte och det var inget speciellt som togs upp.
EIS har en ordförandeträff torsdag 28/4 och Satu deltar från föreningen.
Idrottens medaljfest är den 4/5 och Pär deltar från föreningen.
Nu är allt uppsatt och klart med O365 och vi kan påbörja uppbyggnaden av vår egen Teamssajt. Maria och Nina tittar på designen.
Vi skulle behöva någon form av nyckeltub/nyckelinkast för de nycklar som lånas ut under helgerna. Maria tar kontakt med Certego.

9. Övriga frågor

- a. *Uppfångade frågor i föreningen*
Uffe har ett 3x5meters tält, som är oupppackat, som han kan tänka sig att sälja till föreningen. Midsommargruppen hanterar frågan och återkommer.

10. Styrelsemöten våren 2022

- a. *Tisdagar 18.00-20.15*
5 april, 3 maj och 14 juni

11. Summering och utvärdering av dagens möte

Summerat tar vi med oss följande punkter inför kommande möte/möten:

- Förrådsburar är inköpta
- Högtalaranläggningen ska upp innan seriestart och diket igentäppt
- Belysningen ska schemaläggas inför hösten
- Naturgräsplanen behöver omvårdnad och Maria har dialog med kommunen
- Satu tar fram informationen rörande enkäten som ska ut inom kort. Länk mm är klart
- Kioskverksamheten ska igång och fördelas på lagen inom en vecka
- Avtalen på seniorsidan är klara med några inväntar påskrift
- Vi skickar in önskemål till SÖFF rörande div4 och ev enkelserie
- Pär kontaktar Tomas i vaktmästarfrågan

- Vi beslutade att ta en högre deltagaravgift på cupen till hösten då inköpen blivit dyrare
- Fotbollsskolan arrangeras v25 och hittills finns tio intresserade ledare
- En domarkurs hålls 21 april i föreningens regi
- Gruppen som arbetar med Midsommarfirandets utformning är Micke, Ulrika, Maria och Nina
- Skogstorpsdagen planeras till 17 september
- Maria och Nina tar fram ett förslag på Teamssajt för föreningen
- En nyckeltub/nyckelinkast för inhyrda att återlämna lånenyckel på bör tas fram

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Nina Lindström

Pär Eriksson